
 
                      Skolebestyrelsen ved Hans Rømer Skolen, skoleåret 2024/2025 
 

Side 1 af 3 
 

 

Ordinært møde torsdag den 13. marts 2025 kl. 16 - 18, skolens administration 
 

Elevrepræsentanter 

Oliver Kofoed – 5A (formand for elevrådet), Melak Tesfaldet – 7B (næstformand) 

 

Forældrerepræsentanter 

Alice Marie Andersen (forperson, mødeleder), Kristoffer Seegelke (næstforperson), Kim Pedersen, Line Jørgensen, Loa Rosenberg, 

Martin Løike Ottosen, Mikail Glitzky 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Merethe Rosengreen, Lena Dahl Stærke 

 

Ledelsesrepræsentant, sekretær for skolebestyrelsen  

Pernille Rigstad (skoleleder) 

 

Evt. fraværende : Kristoffer, Line, Linette, Martin  

Punkt 
& tid 

Emne Referat 

1 1600 Godkendelse af dagsorden 
(B) 

Dagsorden godkendt. 
Ermias er ny repræsentant fra elevrådet, så vi startede med en præsentationsrunde. 

2 1610 Meddelelser (O)  
- Fra forperson 

- Fra øvrige medlemmer, 

særligt eleverne 

- Fra ledelsen 

Pernille: Ledelsen på HRS – Linette og Pernille igen på fuld tid. Det kan mærkes på ø-plan, at 
der mangler ledere og skolechef. Vi har nu slået vores ledige mellemlederstilling op. Den 
bliver vinklet, så den er mere pædagogisk rettet. En pædagogisk socialfaglig mellemleder. 
Tirsdag den 22. april er deadline for ansøgning. Skolebestyrelsen vil blive inviteret. 
Vi er i fuld gang med at planlægges næste skoleår.  
 

3 1625 Evaluering af Midvinterfest, 
fremtidig plan (D/B) 

 
 

Arrangementet er med til at skabe bånd mellem flere elever. Der er et godt fællesskab, hvor 
man hygger sig og kan støtte kommende 9. klasse med penge til deres tur. 
Der bliver brugt meget tid (resurse) på arrangementet og der kommer desværre ikke så 
mange børn. 
Der bliver smadret rigtig mange lanterner på turen.  
Der er mødepligt til arrangementet, men mange dukker ikke op. 
 
På grund af den ringe opbakning, vil skolebestyrelsen se på, hvad man kan gøre i stedet.  
Man kunne måske udvikle på skolefesten, så der her bliver mulighed for at støtte kommen-
de 9. årgang. 
Man kan lade skolebestyrelsen stå for mere, så der ikke bliver brugt så mange lønkroner på 
det. 
Man kan spørge ud til elevrådet, personalet og forældre for at gode ideer. 
Man kunne tænke byen ind i arrangementet. (Halloween, lysfest med byen) 
Merete og Lena laver et skriv til elevråd, personale og forældre og efterspørger ideer. Tages 
op igen på et bestyrelsesmøde 

4 1635 Samrådsmøde 10. april: 
-Ønsker til supplerende 
punkter (D/B) 
 
Bilag 

Puljeordning til stævner uden for øen med opmærksomhed på de mange dilemmaer der 
følger med. 

5 1645 Årsberetning og årsmøde, 
maj 2025 

- Forslag (D/B) 
- Afvikling af årsmødet, 

herunder invitation, 
form m.v.  

-  
Bilag 

Bestyrelsen drøftede punkter/emner til årsberetning.  
Præsentation af den nye bestyrelse. 
Blandt andet: Den stramme økonomi er vigtig. De prioriterede rejser/ture. 
 
Bestyrelsen besluttede at køre med det udsendte forslag til afvikling. 
 
Årsberetningens punkter fordeles, når den er færdig. 
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6 1705 Revidering af princip vedr. 
brugen af devices 

- Tilbagemelding, elever 
og personale (O) 

- Forslag til rev. princip 
(D/B) 

 
Bilag 

Bestyrelsen besluttede at vedtage det nye princip for devicefri skole. Princippet  træder i 
kraft, så snart det er muligt i forhold til indkøb af skabe. 

7 1720 Skolens udviklingsplan 
- Status 
- Fokus kommende sko-

leår 
 
Bilag 

Fokuspunkter: 
-det gode læringsmiljø – indretning og udsmykning, pædagogiske metodiske aftaler 
-hvordan bliver vi bedre til de gode læringsmiljøer? 
-hvordan skaber vi et endnu bedre arbejdsmiljø? 
-fælles ansvar for børnene 

8 1730 Skolebestyrelsens princip-
per 

- Formål, mål med prin-
cipper 

- Overordnet gennem-
gang af skolens prin-
cipper 

- Prioritering af revide-
ring af de eksisterende 
principper 

 
bilag 

Orientering om principperne og deres funktion. 
 
Principperne revideres og rettes løbende. 
 
 

9 1745 Evt. (O) Pernille orienterede om, at vi ligger højt i kompetencedækning i linjefag. 

10  Til kommende møde(-r) (B) 
 

 

11 1755 Godkendelse af referat(B)  

Lena (referent) 
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Mødet slut kl.  –  

 

Elevrepræsentant Oliver Kofoed Schäfer 

Elevrepræsentant Melak Tesfaldet 

Forældrerepræsentant Alice Marie Andersen  

Forældrerepræsentant Kim Pedersen 

Forældrerepræsentant Kristoffer Seegelke  

Forældrerepræsentant Line Marie Jørgensen 

Forældrerepræsentant Loa Rosenberg 

Forældrerepræsentant Martin Løike Ottesen 

Forældrerepræsentant Mikail Glitzky 

Medarbejderrepræsentant Lena Dahl Stærk 

Medarbejderrepræsentant Merethe Rosengreen  

 


